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Behandling: 
Harald Berg (FrP) fremmet verbale forslag (endringer i verbalforslag nr. 18 i kursiv): 
Nr. 16  Verbalforslag fra FrP:  Markaråd 
Bystyret ber om at det fremlegges en sak som vurderer oppløsning av dagens markaråd, og hvor 
rådets myndighet overføres formannskapet/bygningsrådet. 
 
Verbalforslag fra FrP:  Flerbrukshall på Tiller 
Nr. 17 Bystyret ber om at det utarbeide mulighetsstudie og fremdriftsplan for etablering av en 
flerbrukshall på Tiller på ferdigregulert tomt for idrettsformål ved fjernvarmeanlegget. 
 
Verbalforslag fra FrP:  Klatrevegger 
Nr. 18 Bystyret ber rådmannen legge frem en sak for etablering av ”buldrevegger”/små klatrevegger i 
tilknytning til skoler, nærmiljøanlegg og haller. 
 
Verbalforslag fra FrP:  Dressurområder 
Nr. 19.  Bystyret ber rådmannen iverksette vedtak fra bystyret i februar 2008 om opprettelse av 
seks bynære dressurområder (hundeparker) og ett jaktdressurområde. 
 
Verbalforslag fra FrP:  Granåsen skianlegg 
Nr. 20 Bystyret ber om en sak som redegjør for mulighetene for en etablering av en permanent 
rulleskiløype og sykkeltrase i nåværende løypetrase i Granåsen skianlegg. 

 
Verbalforslag fra FrP:  Flerbrukshall på Utleira 
21.Bystyret fastholder at kommunen skal sikre utbygging av ny flerbrukshall og –anlegg på Utleira, 
gjennom en fremdrift i prosjektet som gjør at spillemiddelsøknad for byggetrinn 1 kan være klar før 
sommeren 2011. 
 
Nina Wikan (H) fremmet verbale forslag: 
Verbalforslag fra H, KrF og V: Idrettsløftet 
22. Det er mulig å bygge rimeligere idrettshaller enn det Trondheim kommune har gjort de siste 
årene. Mens en flerbrukshall i Trondheim har kostet rundt 60-70 millioner, ser vi at for eksempel 
Røros får tre spilleflater for omtrent samme pris. Samtidig er potensialet for rimeligere drift av hallene 
i samarbeid med idretten ikke utnyttet. Bystyret ber rådmannen sørge for at bygging av nye 
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idrettshaller skjer gjennom OPS-prosjekt, og at idretten etter avtale med kommunen står for den 
idrettsmessige driften av hallene. 
Verbalforslag fra H, KrF og V: Drift av idrettshaller 
23. Bystyret har tidligere vedtatt at man ønsker å inngå driftsavtaler med idrettslag for byens 
idrettshaller og andre idrettsanlegg. Vi ønsker å fremskynde dette arbeidet slik at alle kommunale 
haller om mulig driftes av idrettslag etter kl 1600 på hverdager og i helgene i løpet av 2011. Dette vil 
bidra til økt servicenivå for brukerne av hallene. Samtidig får idrettslagene en ny inntektskilde. Tiltaket 
kan også bidra til å redusere kommunens kostnader til drift av idrettsanlegg.  
 
Stian Johansen (Ap) og Guri Melby (V) fremmet følgende protokolltilførsel på vegne av Ap og V 
til verbalforslag nr. 19 og 20: 
Ap og V vil tilføye som stemmeforklaring i protokollen: Vi anser dette ivaretatt gjennom vedtatt 
budsjett og den helhetlige plan for Granåsen-området. 
 
Ismail S. Elmi (Ap) fremmet følgende forslag til omskrivning av FrPs forslag nr. 16. 
16. Bystyret ber om at det fremlegges en sak som vurderer ny evaluering av dagens markaråd.  
 
Stian Johansen(Ap) og Guri Melby (V) fremmet følgende protokolltilførsel til verbalforsalg nr. 19 
og 20: 
Ap og V vil tilføye som stemmeforklaring i protokollen: Vi anser dette ivaretatt gjennom vedtatt 
budsjett og den helhetlige plan for Granåsen. 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom Bergs verbale forslag nr. 16 og Elmis alternative forslag ble Elmis 
forslag vedtatt med 10 mot 2 stemmer. 
Verbalt forslag nr. 17 fra FrP: Flerbrukshall på Tiller, fikk 2 stemmer (2 FrP) og falt. 
Verbalforslag nr. 18 fra FrP: Klatrevegger, fikk 7 stemmer og ble vedtatt. 
Verbalforslag nr. 19 fra FrP: Dressurområder, fikk 2 stemmer (2 FrP) og falt. 
Verbalforslag nr. 20 fra FrP: Granåsen skianlegg, fikk 4 stemmer (2 FrP, 2 H) og falt. 
Verbalforslag nr. 21 fra FrP: Flerbrukshall på Utleira, fikk 4 stemmer (2 FrP, 2 H) og falt. 
Verbalforslag nr. 22 fra H, KrF og V: Idrettsløfte, fikk 5 stemmer (2 H, 2 FrP, V) og falt. 
Verbalforslag nr. 23 fra H, KrF og V: Drift av idrettshaller fikk 5 stemmer (2 H, 2 FrP, V) og falt. 
 
VEDTAK: 
 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING 
 
16. Ismail S. Elmi (Ap) forslag til omskrivning av FrPs forslag nr. 16. 
INNSTILLING:    Forslaget vedtas. 
 
17. Verbalt forslag  fra FrP: Flerbrukshall på Tiller 
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 
 
18. Verbalforslag fra FrP: Klatrevegger 
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INNSTILLING:    Forslaget vedtas. 
 
19. Verbalforslag fra FrP: Dressurområder  
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 
 
20. Verbalforslag fra FrP: Granåsen skianlegg,  
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 
 
21. Verbalforslag FrP: Flerbrukshall på Utleira 
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 
 
22. Verbalforslag fra H, KrF og V: Idrettsløfte 
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 
 
23. Verbalforslag nr. 23 fra H, KrF og V: Drift av idrettshaller  
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 

 
Saksordfører: Harald A. Nissen (MDG) 
 
 
 
Harald A. Nissen    Kåre Georgsen 
Komiteleder     Komitesekretær 


